
Senioren Raad Dongen 

Notulen vergadering 30 mei 2025 

Aanwezig; Ton, Pieter, Wicher en Joost 

Afmeldingen Ad en Henk 

Later gekomen ; Riemer en Martien 

 

Welkom door Pieter 

Mededelingen vanuit DB; 

1. Seniorenkaart gelanceerd maar nog geen reactie van de gemeente 
ontvangen. 

Screenen van Seniorenkaart nog doorvoeren. 

Concept kaart nog delen en aanpassen, daarna deelt Henk de definitieve 
versie om tot uitvoering te komen. 

Als de gemeente niet (financieel) meedoet, kan dit uit eigen middelen 
betaald worden. Potje uit het verleden (ca. 3000 Euro) is nog 
beschikbaar. Ooit voor onderzoek woningaanpassingen geoormerkt. In 
principe is de Seniorenkaart een gemeentelijk dingetje. 

2. Gala activiteiten; hoe de resterende gelden te besteden? Gemeente is 
daar mee bezig. 

3. Coop ’s Gravenmoer, stand van zaken; Geruchten doen de ronde dat 
meerdere ketens interesse hebben. Verder initiatief van Apotheek 
Racamy om uitgiftepunt te realiseren. Racamy kan daarvoor eventueel 
ook terecht bij Welten om deze service te bieden. Dorpsraad trekt aan 
de bel want 14 dagen respijt zijn voorbij. Wicher houdt ons op de 
hoogte. 

4. Seniorenbeleid (Zie document) Ton heeft dat bekeken ook in combinatie 
met de belangen van de WMO Adviesraad. Stuk is in feite een 
voorbereiding voor de verkiezingen en is meer politiek gerelateerd. Met 
name WMO – Ouderenbeleid! Wat is een “senior” als begrip? Leeftijd 
criterium: van 50 tot 90 jaar. Participatie is daarom een uitdagende zaak. 
Plaatselijk is de uitvoering steeds breder en daarmee ook steeds 
complexer. Aan de andere kant biedt dit ook veel kansen. Via 



Participatieraad zijn er geen raakvlakken – armoedebeleid is onder de 
aandacht via Toekomst Dongen in het kader van 2040. Doelstelling van 
het document: Aandachtspunten Wonen voor Ouderen – Riemer merkt 
op dat de voorkeur een (noodzakelijke) mix is van ouderen en jongere 
ouderen, omdat anders de participatie minder of niet aanwezig is. Bij 
nieuwe projecten een toewijzingsbeleid waardoor dit mogelijk is. 
Vitaliteit is ook een prioriteit.  Toevoegen aan punt 10.   
Punt 6. Sociale woningbouw tussen haakjes. 
Punt 7. “Betaalbaarheid” tussen haakjes. De onvermijdelijke zorgvraag 
en mantelzorg is om bezuiniging te voorkomen. Waardering 
(mantelzorg?) is belangrijk – door middel van respijtzorg aan te bieden. 
Mobiliteit is prioriteit. 
Document is als bijdrage naar WMO Adviesraad en Participatieraad door 
Pieter doorgestuurd. Ton past het aan en naar aanleiding  stuurt het 
daarna door naar de gemeente Dongen, naar de griffie en direct naar alle 
politieke partijen. Met de uitnodiging aan die partijen om eens te komen 
luisteren. Persbericht pas naar aanleiding van reacties. Mogelijk eind juni 
– 6 weken tijd. 

5. Sociale Basis ; Riemer en Joost zijn beiden naar een verschillende 
bijeenkomst geweest en de indruk was van beiden; dat de gemeente 
alleen maar wilde luisteren om input te krijgen om daarop beleid te 
ontwikkelen. Gevoel is dat het weinig nut of toegevoegde waarde heeft 
gehad en met name het vervolgtraject is nog niet in beeld gekomen. Blijft 
op de agenda de komende tijd. 

6. Punt 5 van de agenda; Woonwensen. Op 4 juni is er een bespreking met 
de gemeente met betrekking tot de woonwensen. Voorstel om een 
wooncoach aan te stellen zou wenselijk zijn. Benieuwd naar de eerste 
reacties van de gemeente. Eventueel is Martien daar via “teams” bij 
aanwezig. Pieter, Joost en Ad gaan naar deze bespreking. Lia Stoffers, 
een ervaren beleidsmedewerker van de gemeente, is de 
gesprekspartner. 

7. Vervolg Woon-Zorg materie. Het gemeentelijke stuk gaat hoofdzakelijk 
over woningen en niet over zorg. Mariaoord moet in de toekomst 30 
personen herhuisvesten. Door de investeerder (Van de Weegen?) 
gekocht en in de oudbouw (Monumentaal pand) komen 10 
appartementen. Cassade is in beeld voor het realiseren van sociale 
woningbouw. Community Care wordt voortgezet. Heeft nu geen 
prioriteit vanuit de gemeente. De “oude” Heilig Hartschool wordt in de 



huidige plannen een soort wijkcentrum. Reimer houdt ons op de hoogte 
en dit blijft op de agenda staan. 

8. Notulen worden akkoord bevonden. 
9. Rondvraag; Martien heeft e.e.a. gedeeld m.b.t. woning- doorstromen. 
10.  Volgende vergadering vastgelegd op  Vrijdag 4 juli 9:30 uur in De Leest 

 

Genotuleerd door Joost 

 

 

 

 


